
Samen werken aan een 
stoer dorp aan de Haven
Een nieuw jaar komt eraan, een goed moment om terug te kijken op het 
afgelopen jaar. Maar ook om te vertellen wat er in 2024 gaat gebeuren. 
Dit doet de wijkraadsvoorzitter Jeffrey Kruis, samen met de wijkmanager 
Victor Nagtegaal en wijknetwerker Amna Zulum-Avdic.



‘De wijkraad kijkt terug op een aantal hoogtepunten’, zegt Jeffrey. ‘Als een van de kleine kernen kregen we geld voor 
het oude dorp. De riolering is daar hard toe aan vervanging. Als dat werk is gedaan, moet de buitenruimte weer mooi 
gemaakt worden. Dus hebben we samen met bewoners  een inrichtingsplan gemaakt. Dit zal dit jaar definitief wor
den vastgesteld, waarna de uitvoering kan beginnen.’ 

Nog een hoogtepunt is de muziekkoepel. Victor: ‘Die is in de oude glorie hersteld en ziet er prachtig uit.’ Amna noemt 
de wateroverlast op de kinderboerderij. ‘De nood was hoog en er is achter de schermen door onze collega’s flink 
gelobbyd voor geld.’ Jeffrey: ‘Hierdoor kan de kinderboerderij jaren door met droge voeten.’ 

Wat ook niet onvermeld mag blijven, is het openhouden van basisschool De Klaver. ‘Ouders, directie en leerkracht
en hebben sluiting tegengegaan samen met de gemeente en wijkraad’, zegt Victor. ‘Er is goed samengewerkt. Ook 
achter de schermen bij de diverse afdelingen binnen de gemeente was de inzet groot.’ Jeffrey: ‘Sowieso is de samen
werking tussen wijkraad, gebiedsorganisatie en gemeente prima. De lijntjes worden steeds korter en we weten van 
elkaar waar we mee bezig zijn. Daarmee kan je veel bereiken.’
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Vooruitblik
Jeffrey wil de vooruitblik beginnen met een wens 
namens de wijkraad. ‘Een fatsoenlijke oeverver
binding. Ook voor fietsers.’ Hij vervolgt: ‘In 2024 
staat van alles te gebeuren. Hopelijk start voor 
het einde van dat jaar het rioleringsproject in 
het Oude Dorp.’ Verder hoopt hij dat er meer be
woners naar de vergader ingen van de wijkraad 
www.wijkraad.rotterdam.nl/Calendar komen. ‘U 
kunt hier meepraten en invloed uitoefenen. Maar 
ook vertellen als zaken niet goed gaan. Bijvoor
beeld als er niets gebeurt na een melding via de 
MeldRapp. Als wijkraad gaan we ook zelf meer 
het contact zoeken met bewoners, verenigingen 
en bedrijven.’  

Victor: ‘Het aantal meldingen via de MeldRapp bepaalt de inzet vanuit de gemeente voor het onderhoud van de 
buitenruimte. Dus niet of weinig melden, betekent minder inzet. Is uw afvalcontainer vol, of ligt er afval naast een 
container. Laat dit weten aan de gemeente via de MeldRapp www.rotterdam.nl/meldr.’
Een ander project dat in 2024 zal starten is het maken van een plan voor het aantrekkelijker maken van de zuidpunt 
van Heijplaat. ‘Samen met bewoners maken we een plan’, zegt Victor. Ook noemt hij de opening van de wijkhub. ‘Dit 
is een plek waar iedereen terecht kan met hun vragen en ideeën. Er werken medewerkers van de gemeente die zich 
inzetten voor Heijplaat, zoals de wijkmanager en de wijknetwerkers. Maar ook partners met wie de gemeente samen 
optrekt, zoals Woonbron en stadsbeheer.’

https://wijkraad.rotterdam.nl/Calendar
https://www.rotterdam.nl/meldr


Samen houden we de havendorpen leefbaar
Met plezier wonen in je dorp aan de haven, ook in de toekomst. Dorpen waar goede voorzieningen zijn met voldoende 
woning en en goede bereikbaarheid. Alle wijken en dorpen van Rotterdam doen ertoe. Bewoners en ondernemers 
van Heijplaat, Hoek van Holland, Pernis en Rozenburg maken het verschil voor een leefbare toekomst, samen met de  
gemeente Rotterdam. De komende jaren is voor deze havendorpen extra budget én aandacht om dorpsgerichte 
acties op te zetten die impact maken. Voor en door bewoners bouwen we met elkaar aan de toekomst.

Kom maar 
op met uw 

idee!

Alle wijken en kleine kernen in Rotterdam doen ertoe. Samen 
met bewoners en ondernemers werken we aan een leefbare en 
veerkrachtige gemeenschap. Dat doen we onder andere door de, 
vanuit de wijk- en dorpsraden 1500 aangedragen acties, uit te 
voeren. Ook in 2024 steken we hiervoor gezamenlijk de handen uit 
de mouwen. Ik wens u een mooi en gelukkig nieuwjaar. 
Wethouder Simons. 

Buurtidee
In 2024 is het budget voor het indienen van een buurtidee fors hoger dan 2023. ‘Een buurtidee is goed voor de leef
baarheid van de wijk’, zegt Amna. ‘Voor een idee kunt u als bewoner een vergoeding krijgen van de gemeente. Een 
van de voorwaarden is dat bewoners het idee samen uitvoeren. Alle informatie en het aanvraagformulier staan op de 
website Mijn Rotterdam www.mijn.rotterdam.nl/link/initiatiefindienen. Wie vragen heeft kan bij mij  
a.zulumavdic@rotterdam.nl terecht of bij Opzoomer Mee www.opzoomermee.nl/hulpbijidee/. Jeffrey: ‘Kom maar 
op met uw idee! In 2023 kregen onder andere de voetbalvereniging, de huiskamer 2.0 en de kinderboerderij een 
vergoeding. Maar ook Heijplaat Post, een zeer gewaardeerd en goed gelezen blad.

Nieuwjaarsreceptie
Amna, Jeffrey en Victor wensen u fijne feestdagen en een goed en gezond 
2024. Graag nodigen zij u uit voor de nieuwjaarsreceptie op woensdag 10 
januari van 18.30 tot 20.30 uur in de RDMkantine aan Heijplaatstraat 3. 
Komt u ook langs? 

https://mijn.rotterdam.nl/link/initiatiefindienen
mailto:a.zulumavdic%40rotterdam.nl?subject=
ttps://www.opzoomermee.nl/hulp-bij-idee/

